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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   43/2015 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   363/2015 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 29η  Σεπτεμβρίου 2015, ημέρα Τρίτη και ώρα 13:00, στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 43η/2015 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 46193/25-9-2015  

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 357 απόφαση), 2) Μπασακίδης Νικόλαος,  3) 

Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος, 5) Φάβας Γεώργιος και 6) Φαββατάς 
Δημήτριος.  

 

Δεν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόμιμα, τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Νιάρχος Αναστάσιος 

και 2)  Πολίτης Δημήτριος.  

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης ο επικεφαλής της δημοτικής παράταξης  

«ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

 Απόδοση ποσού στο Δήμο Καλαμάτας από το κληροδότημα «ΛΥΚΟΥΡΓΟΣ ΣΚΙΑΣ». 

Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 46261/28-9-2015 εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας έχει αναλυτικά 
ως εξής:  
 

ΘΕΜΑ: Απόδοση ποσού στο Δήμο Καλαμάτας από το κληροδότημα «Λυκούργος 
Σκιάς» 

 

Έχοντας υπόψη:  

1. την 14763/23.12.1999 δημόσια διαθήκη του διαθέτη, 
2. την 244/2013 απόφαση Οικονομικής Επιτροπής (με την από 26.07.2013 εισήγηση του 
Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Δ/νσης Οικονομικών) περί 
απόδοσης του ποσού των πενήντα χιλιάδων ευρώ (50.000,00€) στο Δήμο Καλαμάτας από 
το κληροδότημα και 
3. την 16/2015 απόφαση Οικονομικής Επιτροπής περί έγκρισης προϋπολογισμού του 

κληροδοτήματος και  
4. το γεγονός ότι για τα έτη 2014 και 2015 δεν αποδόθηκε το ετήσιο ποσό των πενήντα 

χιλιάδων ευρώ (50.000,00€) στο Δήμο Καλαμάτας και 

ΕΙΣΗΓΟΥΜΑΣΤΕ 

1. την τροποποίηση του προϋπολογισμού οικον. έτους 2015 του κληροδοτήματος 
«Λυκούργος Σκιάς» ως διαχειριστική επιτροπή του κληροδοτήματος ως εξής:     

 
Α.  ΕΞΟΔΑ:  

Την ενίσχυση Κ.Α. Εξόδων 6433.02  με τίτλο «Απόδοση ποσού στο Δήμο Καλαμάτας» 

με  το ποσό 50.000,00€ 

Β. ΚΙΝΗΣΗ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟΥ:  

     ΥΠΑΡΧΟΝ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ:                  406.855,00 

     ΜΕΙΩΣΗ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟΥ:          

     από ενίσχυση δαπανών:                            50.000,00                                                                       

ΑΠΟΜΕΝΟΝ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ:                 356.855,00           

 
   2. την απόδοση του ποσού των 100.000,00€ στο Δήμο Καλαμάτας σύμφωνα με τα  

αναφερόμενα στην από 26.07.2013 εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων Της Δ/νσης Οικονομικών. 

 
Η Τμηματάρχης 
ΑΝ. ΠΑΓΑΝΗ 

Η Δ/ντρια 
(υπογραφή) 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 
ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 
 

Η εισήγηση του κ. Προέδρου, καθώς και η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του 
θέματος έχουν αναλυτικά ως εξής:  
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Το Τμήμα Δημοτικής Περιουσίας και Διαχείρισης Κοιμητηρίων, εισηγείται την 
τροποποίηση του προϋπολογισμού Οικονομικού έτους 2015 του 

Κληροδοτήματος «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ» ως Διαχειριστική Επιτροπή του Κληροδοτήματος και 
την ενίσχυση του κωδικού εξόδων με απόδοση στο Δήμο Καλαμάτας με το ποσό των 50.000 
ευρώ και την απόδοση του συνολικού ποσού των 100 χιλιάδων ευρώ, σύμφωνα με τα 
αναφερόμενα στην εισήγηση από 26/7ου του 2013 του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας και 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών.    
Να πούμε και το είπαμε και την προηγούμενη φορά, να το πούμε και τώρα, να καταγραφεί, 
ότι το Κληροδότημα θα πρέπει το 50% να δοθεί σε υποτροφίες και το υπόλοιπο 50% να το 
αποδίδει στο Δήμο Καλαμάτας, που δεν υπάρχει καμιά δέσμευση τι θα τα κάνει ο Δήμος 
Καλαμάτας. Μπορεί να τα κάνει ό,τι θέλει. Οπότε μιλάμε για ποσά, τα οποία έπρεπε να έχουν 
αποδοθεί ήδη στο Δήμο Καλαμάτας, που ήταν το 2013 και το 2014 και καλούμαστε τώρα με 
την εισήγηση αυτή να αποφασίσουμε να αποδοθούν στο Δήμο Καλαμάτας.  
Ερωτήσεις αν έχετε, διαφορετικά τοποθετήσεις.  

 
Να ρωτήσω κάτι;  
 

Ερώτηση, μάλιστα. Επί του μικροφώνου.  
 

Αυτό συνδέεται με το προηγούμενο θέμα, που είχαμε πάρει αναβολή 
και είχαμε πει ότι αυτό θα καλύψει κάποια υστέρηση της τάξης των 50 

χιλιάδων ευρώ ή το ξεχωρίσαμε; Το ξεχωρίσαμε, δηλαδή, τώρα πια.  
 
Το ξεχωρίσαμε και είπαμε ότι και αυτό που λέγατε και με τη ΔΕΥΑΚ δεν έχει 
καμία σχέση.  

 
Τέλος πάντων, εντάξει, μην επεκταθούμε, εντάξει.  
 

Απ’ ό,τι ενημερώθηκα ούτε η ΔΕΥΑΚ θα ενισχύσει το Φεστιβάλ Χορωδιών. Δεν 
έχει καμία σχέση. Είναι αυτή μια διαδικασία που πρέπει να γίνει. Όταν λέμε 

υστέρηση, δεν εννοούμε υστέρηση. Κακώς έκανα και εγώ αυτή την ……….. και με διόρθωσε 
ο κ. Μπουζιάνης και πολύ καλά έκανε με διόρθωσε.  

 
Το έγραψε και η εφημερίδα σήμερα.  
 

Η εφημερίδα έγραψε και το είπαμε, γιατί η εφημερίδα είχε δώσει, μίλησα με το 
δημοσιογράφο…  

 
Γιατί; Μα, Πρόεδρε, όχι μόνο η εφημερίδα και εμείς ……  
 

Μπήκαν τα μισά, δεν μπήκαν όλα τα υπόλοιπα.  
 
Προσέξτε. Όχι, είχαμε μείνει, όμως, με την εντύπωση την 
προηγούμενη. Τώρα γι’ αυτό, επειδή διάβασα γι’ αυτό, γι’ αυτό κάνω 

αυτή την ερώτηση, για να βοηθήσω. Να διευκρινίσετε.  
 
Αυτό εννοούσα. Έχει εγγραφεί στον προϋπολογισμό του 2015 και θα έπρεπε 
να έχουν αποδοθεί τα χρήματα. Αυτό. Πρέπει να αποδοθούνε για να γίνει και 

….… Είναι υποχρεωτικό να γίνει αυτό.  
 
Άρα, δηλαδή, το θέμα είναι τόσο απλό όσο το λέτε τώρα. Γιατί την 
προηγούμενη φορά πήγατε να το περιπλέξετε λίγο, ήταν θέμα.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Φταίω εγώ, φταίω εγώ, γκάφα μου.  
 
Όχι εσείς, όχι. Όπως φέραν το θέμα. Όσον αφορά για τη ΔΕΥΑΚ και 
αυτό το θέμα είχε ……  

 
Εγώ τα παραδέχομαι τα λάθη μου.  

 
Προσέξτε κάτι. Δεν είναι θέμα λάθους. Εγώ μίλησα με τον κ. Μπουζιάνη 
κατ’ ιδίαν και του είπαμε ότι έχει έρθει με λάθος τρόπο η εισήγηση και 

δημιουργεί ερωτηματικά.  
 
Δεν το είπατε κατ’ ιδίαν.  

 
Τότε το είχαμε πει. Ενώ τώρα όπως το φέρνετε προφανώς και δεν 
δημιουργεί ερωτηματικά.  

 
Εγώ παραδέχθηκα ότι ήταν λάθος μου, γιατί το έφερα εκτός ημερησίας και δεν 
ήξερα ότι ήταν τόσο σημαντικό. Ήταν σημαντικό να γίνει μέχρι 30/9ου.  

 
Όλοι κάνουμε λάθη.  
Αυτό όμως που είπατε για τη ΔΕΥΑΚ πάλι εκεί, προσέξτε, υπήρχε μία 

ασάφεια, γιατί στην αρχή ….…  
 
Πάει αυτό, πέρασε, δεν γίνεται. Δεν μπορεί η ΔΕΥΑΚ έτσι κι αλλιώς να 
χρηματοδοτήσει τέτοιες δράσεις.  

 
Είχε ξεκινήσει και αυτό με μια ασάφεια.  
 

ΦΩΝΗ: Δημιουργική;  
 
Ναι.  
Δηλαδή τι έγινε; Είχε δημιουργηθεί η εντύπωση, κακώς, ότι θα υπάρχει 

χρηματοδότηση από τη ΔΕΥΑΚ. Το ίδιο κατάλαβαν και οι συνάδελφοι εδώ πέρα οι 
δημοσιογράφοι, το ίδιο μας έλεγε ο κ. Ηλιόπουλος, το ίδιο λέγαν και κάποιοι άλλοι. Ήρθε, 
λοιπόν, ο Δήμαρχος κάποια στιγμή και το ξεκαθάρισε το θέμα και πραγματικά λύθηκε. Δεν 
υπάρχει θέμα.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τη ΔΕΥΑΚ λέτε.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι.  

 
Να σας πω μόνο ότι εμένα αυτό που με ενδιέφερε σαν Διεύθυνση Οικονομικών 
και εκεί ευθύνομαι εγώ, κ. Ηλιόπουλε, επειδή τα στοιχεία του προϋπολογισμού 

ελέγχονται, θα ελεγχθεί τώρα και το εννιάμηνο, είχαμε ένα θέμα με τον προϋπολογισμό και 
έπρεπε αυτά τα χρήματα να μπουν για να εκτελεστεί ο προϋπολογισμός.  
Λοιπόν, παραδέχθηκα το λάθος μου και το έφερα και εκτός ημερησίας.  

 
Όχι, καλά κάνετε τη δουλειά σας, αλλά μερικές φορές επηρεαζόσαστε 
από το souper moon ίσως χθες, γιατί σήμερα αλλιώς μπήκατε στην 

Οικονομική Επιτροπή και αλλιώς κλείνετε  την Οικονομική Επιτροπή.  
 
Άμα με βοηθάτε και εσείς η διαδικασία θα είναι διαφορετική.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Εμείς έχουμε όλη την καλή διάθεση να σας βοηθήσουμε, εμείς είμαστε 
καλόπιστοι, εγώ προσωπικά και οι συνάδελφοι απ’ ότι βλέπω και δεν 

έχουμε τίποτα να αντιδικήσουμε με κανέναν εδώ πέρα.  
 
Εννοείται ότι δεν έχουμε.  

 
Για να μην υπάρχουν και παρεξηγήσεις.  Άρα δεν χρειάζεται να ……… 
 

Θέλετε να κάνετε τοποθέτηση; Ολοκληρώστε.  
 
Το θέμα είναι, ένα, γιατί δεν αποδίδονται κάθε χρόνο οι 50 χιλιάδες ως 
όφειλαν να αποδίδονται, που είναι ερώτημα προς τον κ. Φάβα και βέβαια ..…  

 
Ο κ. Φάβας δεν ήταν τότε κάτι για να σας απαντήσει.  

 
Γιατί δεν αποδόθηκαν τα προηγούμενα χρόνια, όπως όριζε η διαδικασία και η 
κανονιστική λειτουργία του Ιδρύματος και το μεγαλύτερο ερώτημα απ’ όλα 

είναι, πού στοχεύουν να χρησιμοποιηθούν αυτές οι 100 χιλιάδες που παίρνουμε. Για ποιο 
σκοπό. Εάν είναι κοντά στο αντικείμενο για το οποίο εισπράττονται, πού θα διατεθούν, 
δηλαδή, θα είναι για σπάταλες ενέργειες; Θα πιάσουν τόπο; Θα τα πάρουμε αυτά τα λεφτά 
τα οποία είναι χρήσιμα και πού θα τα πάμε; Αυτό το πολιτικό, βέβαια, θέμα είναι θέμα που 
αφορά το Δημοτικό Συμβούλιο.  
Το ερώτημα που εκκρεμεί, είναι γιατί κάθε χρόνο, δεν δίνονται οι 50 χιλιάδες. Γιατί οι 50 
χιλιάδες, δεν δίνονται κάθε χρόνο, εκεί που πρέπει να δοθούν. 
Και το δεύτερο ερώτημα είναι πού πάνε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Φάβας.  

 
Όχι, κ. Πρόεδρε, το έχετε εξαντλήσει το θέμα, παρακαλώ να ολοκληρώσετε. 

 
Ωραία. Γι’ αυτό που ρωτάτε πρώτα απ’ όλα. Τα χρήματα αυτά έχουν εγγραφεί 
στον προϋπολογισμό από ιδίους πόρους. Έχουν εγγραφεί και έχουν πάει στον 

προϋπολογισμό. Δεν πάνε κάπου συγκεκριμένα. Είναι ιδία έσοδα, έχουν πάει κάπου. Έχουν 
πάει κάπου στον προϋπολογισμό, γι’ αυτό και πρέπει τώρα να τα πάρουμε τα χρήματα και να 
εκτελεστεί ο προϋπολογισμός. Δεν πάνε κάπου συγκεκριμένα. Έτσι κι αλλιώς ο διαθέτης, δεν 
λέει ότι πρέπει να πάνε κάπου συγκεκριμένα.  
Άλλη ερώτηση; Έχετε κάτι άλλο που δεν σας κάλυψα; Ωραία. Τοποθέτηση άμα θέλετε και 
κλείνουμε.  
 
ΦΩΝΗ: Υπέρ.  

 
Ομόφωνα.  
Σας ευχαριστώ πάρα πολύ.  

 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική Επιτροπή των Κληροδοτημάτων του 
Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη τους Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. 330/2011 προηγούμενη απόφαση της 
Οικονομικής Επιτροπής, με την ολοκλήρωση της  διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της την παραπάνω εισήγηση, καθώς επίσης και τις διατάξεις του Α.Ν. 2039/39 και 
Β.Δ. 3011/04/12-39 περί κληροδοτημάτων,   
 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο  Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Εγκρίνει: 
 
Ι. Την τροποποίηση του προϋπολογισμού, οικον. έτους 2015, του 

Κληροδοτήματος «Λυκούργου Σκιά»,  ως εξής : 
 

Α.  ΕΞΟΔΑ:  

Την ενίσχυση Κ.Α. Εξόδων 6433.02  με τίτλο «Απόδοση ποσού στο Δήμο Καλαμάτας» 

με  το ποσό των 50.000,00 € 

Β. ΚΙΝΗΣΗ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟΥ:  

     ΥΠΑΡΧΟΝ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ:                       406.855,00 

     ΜΕΙΩΣΗ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟΥ:          

     από ενίσχυση δαπανών:                                50.000,00                                                                      

ΑΠΟΜΕΝΟΝ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ:                        356.855,00           

 
 
II. Την απόδοση του ποσού των εκατό χιλιάδων ευρώ (100.000,00 €)  στο  Δήμο 

Καλαμάτας,  
 
σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. πρωτ. 46261/28-9-2015 εισήγηση του Τμήματος 
Δημοτικής Περιουσίας & Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών 
του Δήμου Καλαμάτας, η οποία αναλυτικά καταχωρείται στο ιστορικό της 
απόφασης αυτής.  
 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης     1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπεχράκης Σταμάτης 

  4. Μπουζιάνης Παύλος  

  5. Φάβας Γεώργιος 
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  6. Φαββατάς Δημήτριος  

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα 6 Οκτωβρίου 2015 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 
 

 
 
 
 
 
  


